

6. **Quinn Branch of the Quaile Municipal Drain – Appointment of Engineer**
Drain secondaire Quinn Branch du drain municipal Quaile – Nomination
d'un ingénieur

Committee recommendation(s)

That Council appoint Mr. Andy Robinson, P. Eng. of Robinson Consultants Inc. as the Engineer of record to prepare a report describing the impact of extending the existing Quinn Branch of the Quaile Municipal Drain as described in this report and provide an assessment pursuant to Subsection 65(3) of the *Drainage Act*.

Recommandation(s) du Comité

Que le Conseil nomme M. Andy Robinson, ing., de la firme Robinson Consultants Inc., en tant qu'ingénieur officiel chargé de rédiger un rapport décrivant les répercussions liées au prolongement du drain secondaire Quinn actuel, qui fait partie du drain municipal Quaile, comme le décrit le présent rapport, et de fournir une évaluation en vertu du paragraphe 65(3) de la *Loi sur le drainage*.

Documentation/Documentation

Report from the Director, Water Linear and Customer Services, Infrastructure and Water Services, dated June 13, 2023 (ACS2023-IWS-WL-0003)

Rapport de la Directrice, Eau linéaire et services à la clientèle, Services d'infrastructure et d'eau, daté le 13 juin 2023 (ACS2023-IWS-WL-0003)